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Zápis z 33. zasedání Školské rady ze dne 17. ledna 2019 
 
 
Přítomni:  Iveta Vrabcová, ředitelka školy 
  Kateřina Dvořáková 

Dagmar Krátká   
Emil Buřič 
Martin Frolík 
Marie Lagová 
Věra Rýglová  
Karel Pleiner 
Jitka Losová  
Ivana Píšová 

 
 
 

Program: 
 

1. Informace o jmenování členů Školské rady - zástupců zřizovatele dne 5. 11. 2018 
2. Rozpočet školy pro rok 2019 a návrh výhledu rozpočtu do roku 2021 
3. Diskuze, nové náměty, doplnění či připomínky 

 
 

Bod 1.  
 

Školská rada byla seznámena s volbou dosavadních zástupců zřizovatele za členy Školské 
rady. K volbě paní Dagmar Krátké, Ing. Ivany Píšové a pana Karla Pleinera došlo dne 5. 11. 
2018 na ustavujícím zasedání nově zvoleného Zastupitelstva obce Lány. 
 
 

 
Bod 2.  
V rámci tohoto bodu programu předložila paní ředitelka projednání Rozpočet školy pro rok 
2019 a návrh výhledu rozpočtu do roku 2021.  
V rámci diskuse pak okomentovala hlavní položky rozpočtu a zodpověděla dotazy členů 
Školské rady. 
Školská rada vzala informace na vědomí. 
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Bod 3.  
Paní ředitelka informovala a požádala Školskou radu o souhlas se slovním hodnocením na 
vysvědčení u dvou žáků pro školní rok 2018/2019. Školská rada jednomyslně souhlas udělila. 
 
Dále se diskuse týkala opět zavádění nového stravovacího systému a také kvality, pravidel a 
možností stravování ve školní jídelně. Školská rada zde mj. rodičům a žákům doporučuje 
využít Stravovací komise, ke které je možné podávat své podněty. Dovoluje si také odkázat 
na otázky a odpovědi k této problematice, zpracované na webu školy ( viz. 
https://skola.lany.cz/cz/caste-otazky-a-odpovedi)  
 
Přítomní členové neměli další dotazy a náměty. 
   
 
 
 
 
V Lánech dne 17. ledna 2019     

 

 


